
 

 

家長通告 2024-2025/216 

「全裘賀新年」活動 

 

敬啟者： 

 

  為提昇學生對中國文化的認識，本校將舉辦「全裘賀新年」活動，活動包括：中國剪紙、

寫揮春、「琴棋書畫」體驗、投壺遊戲、製作賀年食品等，亦設有華服試穿體驗區。讓同學透

過不同活動，了解中國的傳統文化和習俗。現誠邀家長參與。活動詳情如下： 

 

 

日期： 1 月 24 日（星期五） 

時間： 下午 1:45 至 3:45 

地點： 本校禮堂、家政室及操場 

費用： 免費 

 

 

  如有查詢，請致電 2461 1555 與張錦添副校長聯絡。 

 

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

陳月平校長謹啟 

二零二五年一月十三日 

  



 

 

Celebrating Chinese Lunar New Year Activities 
 
Dear Parents / Guardian, 

 

To enhance students' understanding of Chinese culture, our school will hold the " Celebrating 

Chinese Lunar New Year " Activities.  The activities include Chinese paper cutting, writing spring 

couplets, experiencing four Arts of the Chinese Scholar (zither, Go, calligraphy, painting), the game 

of Pitch-pot, and making festive foods.  There will also be a section for trying on traditional 

Chinese clothing.  Through these various activities, students will learn about traditional Chinese 

culture and customs.  We sincerely invite parents to participate.  The details are as follows: 

 

 

Date: 24 January, 2025 (Friday) 

Time: 1:45 – 3:45 P.M. 

Venue: School Hall and Open Playground 

Fee:  Free of charge 

 

 

For any enquiries, please contact Vice-Principal Mr. Cheung Kam Tim at 2461 1555. 

 

 

Yours faithfully, 

 

Dr. Chan Yuet Ping 

Principal 
 

 

  


